
 

 

Datum: 22 december 2010

Ons kenmerk

Afdeling:
Leefomgeving

Behandeld door:
M. van der Voet

Doorkiesnummer:
(0342) 495 393

Onderwerp:
raadsvragen

 
 Raadhuisplein 2 
 Postbus 63 
 3770 AB  Barneveld 
Telefoon 14 0342 
Fax (0342) 495 376 
E-mail gembar@barneveld.nl 
Internet www.barneveld.nl 

ChristenUnie-fractie van de gemeenteraad van Barneveld 
De heer H. Buitenhuis 
Hertespoor 4 
3772 SB   BARNEVELD 
  
   

 

Geachte heer Buitenhuis, 
 
 
In uw brief van 4 december 2010 stelt u ons, op grond van artikel 29 van de Organisa-
tieverordening van de gemeenteraad een aantal vragen over het aanscherpen van de 
gemeentelijke reclamenotitie. Met deze brief beantwoorden wij aan u deze vragen. 
 
Vraag 1: Wanneer wordt de reclamenotitie aangescherpt? 
 
Antwoord: In de loop van 2011 zal de Notitie reclamebeleid gemeente Barneveld 2007 
op het punt van de verlichting van reclamemasten worden aangescherpt. Begin 2011 
wordt hiervoor een planning gemaakt. 
 
Vraag 2: Op welke wijze worden daarin de richtlijnen voor de verlichting van reclame-
masten verwerkt?  
 
Antwoord: Het deel van de notitie dat betrekking heeft op de grote reclamemasten zal 
in die zin worden aangepast dat er voor zover mogelijk richtlijnen dan wel uitgangspun-
ten zullen worden opgenomen met betrekking tot onder meer lichtrichting en lichtsterk-
te. 
 
Vraag 3: Een inspreker stelde voor om alleen lichtmasten toe te staan in omgevingen 
waar al veel meer andere lichtbronnen aanwezig zijn. En dit niet toe te staan in meer 
donkere omgevingen. Bent u met ons van mening dat dit in de richtlijn moet worden 
opgenomen? 
 
Antwoord: In feite is dit al in de richtlijn opgenomen, in die zin dat er in de notitie uit 
2007 is opgenomen dat grote reclamemasten alleen zijn toegestaan in zones direct 
langs rijkswegen, voor zover deze zones zijn gelegen tussen de rijkswegen en be-
staande bedrijventerreinen De Harselaar en De Briellaerd. 
 
Vraag 4: Zijn er met de eigenaren van de reclamemast langs de A30 afspraken ge-
maakt waardoor op termijn de verlichting, die langs het bord naar boven schijnt, gaat 
verdwijnen? 
 
Antwoord: Er worden op dit moment afspraken gemaakt met de eigenaren van de re-
clamemast langs de A30.  
 
 
 
 
 



 

Blad 2

Deze afspraken zullen er naar verwachting toe leiden dat de verlichtinginstallatie aan 
de betreffende reclamemast op termijn zal worden vervangen door een nieuwe verlich-
tingsinstallatie conform een vooraf door de gemeente goedgekeurd verlichtingsplan. 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
 
D. Bakhuizen J.A.M.L. Houben 
secretaris burgemeester 
 
   


